

CONTACT DETAILS

ZAV IPS NRW
Karl-Harr-Str. 5
44263 Dortmund, Germany

phone: +49 231 427819-26
email: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

You are highly qualified and would like to work in GERMANY?

The International Placement Service (ZAV) supports foreign skilled workers in finding suitable job opportunities in Germany. We are member in the network of European Employment Services EURES – We place our services at your disposal without charge!

**We are looking for ASSISTANT DOCTORS
FOR POSITIONS IN SPECIALTY DOCTOR'S TRAINING (M/F)
in the different regions of NORTH RHINE-WESTPHALIA, e.g.
Bedburg-Hau**

in the fields:

- Psychiatrics
- Child and youth psychiatry
- Neurology



North Rhine-Westphalia (NRW) is a diversity state, where industrial and rural regions lie very close to each other. Discover the metropolitan area in the heart of Europe, with a strong economy and countless leisure time facilities.

NRW is thrilling! www.land.nrw/en

Your profile:

- completed studies in medicine
- work experiences desirable
- German language Skills, not less than B1-level
- Interested in living and working in Germany
- Endurance, flexibility, adaptability

further desirable:

- advanced English language skills (B1)
- driver's licence category B (car)

The employers will support your first steps in NRW with relocation services:

- Support in relocation (in the beginning accommodation is provided, Administration Civil Service, etc.)
- a mentor in the hospital
- internships are possible before starting
- Further language courses in order to prepare for recognition language exam
- A first job interview is possible via Skype/ telephone.

Information on employers and region:

- The clinic is a psychiatric, neurological and childhood and juvenile psychiatric clinic with 942 plan beds, divided into 10 departments
- Employer is experienced with international candidates
- Bedburg-Hau is located in the immediate vicinity of the district of Kleve (about 50,000 inhabitants), which has a university with 2,500 study places
- The large cities of the Ruhr area, as well as the Netherlands, can be reached in a short time with the university cities of Nijmegen and

You are interested?

Please send us your **CV** or **EUROPASS** (www.europass-info.de) via email using the code **“201 - NRW – GES”** to ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

ZAV Internationaler Personalservice NRW, Karl-Harr-Str. 5, 44263 Dortmund, Deutschland
www.zav.de/arbeiten-in-deutschland | www.make-it-in-germany.com

KONTAKTDATEN
ZAV IPS NRW
Karl-Harr-Str. 5
44263 Dortmund, Deutschland

Telefon: +49 231 427819-26
E-Mail: ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de

Sie sind gut qualifiziert und möchten in DEUTSCHLAND arbeiten?

Der Internationale Personalservice (ZAV) unterstützt ausländische Fachkräfte bei der Stellensuche in Deutschland. Wir sind Mitglied im Netzwerk der europäischen Arbeitsverwaltungen EURES – unser Service ist für Sie kostenlos!

**Wir suchen ASSISTENZÄRZTINNEN und ASSISTENZÄRZTE zur
FACHARZTAUSBILDUNG in diversen FACHRICHTUNGEN (M/W) in verschiedenen Regionen in
NORDRHEIN-WESTFALEN, z.B. Siegen, Gelsenkirchen, Ruhrgebiet und Schmallenberg**

z. B. für die Bereiche:

- Psychiatrie und Psychotherapie
- Kinder- und Jugendpsychiatrie und -psychotherapie
- Neurologie

Nordrhein-Westfalen (NRW) ist ein Land der Vielfalt. Mit einer starken Wirtschaft und mit pulsierenden Metropolen.

Mit wunderbaren Naturlandschaften und unzähligen Freizeitangeboten. NRW ist Top!

www.land.nrw

Ihr Profil:

- abgeschlossene Medizinstudium
- Berufserfahrung wünschenswert
- Deutschkenntnisse mind. A2/B1-Niveau
- Interesse am Leben und Arbeiten in Deutschland
- Belastbarkeit, Flexibilität, Anpassungsfähigkeit

außerdem hilfreich:

- gute Englischkenntnisse (B1)
- Führerschein der Klasse B (PKW)

Die Arbeitgeber unterstützen Sie bei Ihren ersten Schritten in NRW:

- Zu Beginn kostenfreie Unterkunft, Unterstützung Behördengängen, etc.
- Mentor im Unternehmen
- Sprachkurs zur Vorbereitung auf Fachsprachenprüfung im Rahmen der Anerkennung
- Das erste Vorstellungsgespräch kann gerne über Skype/Telefon geführt werden
- Gerne können Hospitationen durchgeführt werden

Informationen zu Arbeitgeber und Region

- Klinik ist psychiatrische, neurologische und kinder- und jugendpsychiatrische Fachklinik mit 942 Planbetten, gliedert in 10 Fachabteilungen
- Die Klinik ist sehr erfahren mit internationalen Ärzten und Bewerbern
- Bedburg-Hau liegt in unmittelbarer Nähe der Kreisstadt Kleve (ca. 50.000 Einwohner), die über eine Hochschule mit 2.500 Studienplätzen verfügt
- Die Großstädte des Ruhrgebietes sind ebenso wie die Niederlande mit den Universitätsstädten Nijmegen und Arnheim in kurzer Zeit zu erreichen

Sind Sie interessiert?

Bitte senden Sie uns Ihren **CV** oder **EUROPASS** (www.europass-info.de) per E-Mail mit der Chiffre „**201 - NRW – GES**“ an ZAV-IPS-Nordrhein-Westfalen@arbeitsagentur.de